
 
 

Crònica del ple extraordinari del  
1 de juny de 2022  

El Ple extraordinari es va celebrar aquest dijous 1 de juny  presencialment al Saló de 

Sessions. 

Inicialment, s’aprova per unanitat concedir el “Saler d’Or de la Vila de Cardona”, any 2022, 

al Cinema Amateur Cardoní, distinció prevista a l’article 9 del Reglament d’Honors i 

Distincions de la Vila de Cardona, de 16 de febrer de 2006, en reconeixement de la seva 

molt meritòria trajectòria cultural en benefici de la comunitat de Cardona. 

L’Alcalde-President, exposa la proposta per la que es vol concedir el Saler d’Or de la Vila de 

Cardona de l’any 2022 al Cinema Amateur Cardoní – Televisió de Cardona que és una 

distinció merescuda perquè l’entitat fa 54 anys i sempre estan presents en tots els actes 

que es duen a terme. Fa gravacions de tots els events que es realitzen al poble i d’alguna 

manera recullen i han recollit des de l’any 1968 la història viva de Cardona, i no només dins 

del municipi de Cardona, sino que quan Cardona ha marxat ells l’han seguit, com en les 

concentracions de gegants o balls de bastons. Gràcies a ells podem tenir recopilada molt 

bona part de la història del segle XX de Cardona i part del XXI. Gent que altruistament, 

dediquen moltes hores per fer difusió i fer arribar el dia a dia de Cardona. Per tant, és molt 

merescut per aquesta feina que realitzen.  

Estan molt contents perquè aquest cap de setmana durant la Festa de la Sal, se’ls pugui 

atorgar el Saler d’Or a aquesta entitat. L’entitat segueix fent molt bona feina i des de 

l’Ajuntament de Cardona s’està fent el possible per ajudar-los al màxim per poder fer més 

coses, com per exemple la retransmissió dels plens. Hi ha el compromís de l’entitat perquè 

ho puguin transmetre per TV Cardona, per tant, contents d’atorgar aquest Saler d’Or a 

aquesta entitat significativa i històrica de la Vila de Cardona i esperem que sigui un acte lluït 

aquest cap de setmana en el marc de la Festa de la Sal. 

El següent punt és l’aprovació de l’estructura de tarifes i preus pel subministrament d’aigua 

potable al municipi de Cardona, d’acord amb l’estudi tècniceconòmic d’autofinançament 

dels serveis de subministrament d’aigua potable, presentat per l’Associació del Fons d’ 

AIMINES, la qual es fa per unanimitat 

La Presidència explica que s’han produït diferents reunions a nivell tecnicopolític amb el 

President de l’Associació d’AIMINES, al qual li dóna la benvinguda a l’assumir recentment el 

càrrec. Considerant que és una entitat estranya que pertany al comú del poble i que per 

tant han de treballar conjuntament amb l’Ajuntament de Cardona i a disposició d’aquesta 

entitat. 

A continuació, l’alcalde dóna la paraula a la Regidora delegada d’Hisenda per tal que 

expliqui el dictamen. 

La Regidora delegada d’Hisenda, Sra. Anna Maria Sala, remarca que des del tercer trimestre 

de l’any 2017 no hi havia hagut augment de les tarifes, i amb aquest estudi econòmic molt 



 
 

acurat s’ha fet una comparativa amb les poblacions dels voltants i es pot veure en quins 

punts es podia millorar, buscant un consum responsable de l’aigua pel que qui més gasti més 

pagui. 

Es preveu una bonificació social, que era un punt molt important per a les famílies 

vulnerables, previ informe de Serveis Socials, se’ls podrà bonificar fins a un 50 per cent. Es 

modifiquen les tarifes ramaderes i municipals, s’ajusten els trams de l’ACA, s’actualitzen les 

tarifes d’acord amb els costos actuals i projectes previstos, el preu del rebut del consum a la 

vivenda pujarà menys d’un euro i amb això s’automatitzarà els impostos associats a la 

factura de l’aigua. S’ha produït una reunió prèvia amb els grups on el Gerent d’AIMINES ho 

ha pogut explicar molt més i ben detallat, però que si al tenir accés a l’expedient encara hi ha 

dubtes, doncs ho puguin consultar i s’explicarà millor. 

La Presidència dóna la parula als Grups Municipals: 

El Portaveu del Grup Municipal de Junts per Cardona, Sr. Jané, agraeix l’explicació extensa 

dels representants d’AIMINES i l’oportunitat de conèixer de primera mà la informació 

rebuda. 

El Portaveu del Grup Municipal del PSC, Sr. Verdejo, reitera l’agraïment i posa en relleu la 

voluntat d’introduir la tarifa social que no s’havia fet abans, i que veuen important 

introduir-la i coordinar-la des de Serveis Socials. 

A continuació  es dona per assabentats de la renúncia del càrrec de regidor de l’Ajuntament 

de Cardona presentada pel Sr. Eduard Melero Torrico, per motius de salut i personals, del 

grup municipal de Junts per Cardona. 

L’Alcalde-President, Sr. Estruch, cedeix la paraula al Sr. Eduard Melero Torrico, regidor que 

presenta la seva renúncia. 

El Regidor, Sr. Melero, afirma que en aquest acte tanca una etapa política, per una 

recomanació mèdica. D’aquesta etapa política n’omple la motxilla personal i vol agrair el 

treball i dedicació del Grup Municipal de Junts per Cardona i del regidor, Sr. Joan Jané, i 

tanmateix, vol insistir a l’oposició que segueixi fent la feina de formigueta i poc agraïda, 

sense visibilitat, perquè l’únic altaveu son les xarxes i els mitjans propis. Considera que el 

millor per Cardona seria tenir un govern de concentració on totes les forces poguessin 

sumar plegats, i com això no és possible, la tasca de l’oposició és dir allò que no es veu bé o 

no veuen bé, aportar millores i alternatives, i demanar explicacions si arriba el cas. 

Assegurant que els companys de l’oposició ho seguiran fent. Agraeix a tots la comprensió, 

desitjar molta sort al que serà el nou regidor i esperar veient-los a tots pels carrers. 

Finalitza celebrant que visca Cardona, que visca La Coromina i que visqui la bona gent. 

L’Alcalde-President, Sr. Estruch, pren la paraula per donar les gràcies al Regidor, en nom del 

govern, del seu grup i en nom propi. Indica que la seva ha sigut una estada curta i un pel 

accidentada, però de tot se’n aprèn, tant uns com els altres i a vegades les coses que queden 

son les que no haurien de quedar i això fa no tenir una visió prou objectiva del que 

representa ser un Regidor de Cardona i del grup que es representa. Per tant, en nom de 

l’Ajuntament agraeix la feina realitzada durant l’últim any, lamenta que hagi de renunciar al 

càrrec i també evidentment, en allò en que l’Alcalde no ha pogut estar a l’altura en dóna 



 
 

disculpes perquè en té la màxima responsabilitat, i l’insta a seguir treballant per Cardona i 

La Coromina perquè el seu objectiu és la millora de la vida de la gent i la millora del poble de 

Cardona. I sobretot el que és més important, la salut, i per tant cuidar-se molt, tots sabem 

que hi ha moments que per qüestions de salut has de deixar les responsabilitats que 

ostenten, publiques o privades, però sempre el primer és la salut i cuidar-se per continuar. 

Agraeix novament en nom del grup municipal d’Esquerra Republicana i fent-ho extensiu a 

tot l’equip de l’Ajuntament de Cardona, i finalitza emplaçant-lo a trobar-se pels carrers i 

més enllà de les diferencies, donar-li les gràcies, i que l’Alcalde esta a disposar del que 

necessiti. 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals: 

El portaveu del Grup Municipal del PSC, Sr. Verdejo, indica que des del grup socialista li 

volen agrair la facilitat que sempre han tingut per entendre’s, i cal fer-li l’agraïment. 

Destacar la voluntat que el Regidor posava en qualsevol tema en que pogués aportar el seu 

granet de sorra, que no sempre és fàcil, i menys quan no tens la capacitat de decidir des de 

l’oposició i tot i això hi dedicava temps i treball. Vol també animar a que segueixi així de 

reivindicatiu en tots els aspectes i que espera trobar-lo per Cardona, donant-li les gràcies 

per la feina feta pel municipi de Cardona. 

El portaveu de Grup Municipal de Junts per Cardona, Sr. Jané, agraeix personalment totes 

les tasques que ha fet, suplint una persona que estava molt preparada i la veritat és que, no 

pot dir que l’hagi superat perquè no vol entrar en comparacions, però li ha demostrat que és 

una persona amb una conviccions molt fortes envers la justícia, i sempre ha intentat buscar 

el que era més just. Indica que ha treballat molt a gust amb el Regidor Sr. Melero i li ho 

agraeix enormement. Recorda que en un Ple no va poder assistir i el Regidor Sr. Melero va 

assumir la feina de preparar molts assumptes i preguntes, i que ho va fer molt millor del que 

hagués pogut fer ell. Destaca que ha sigut un Regidor molt preparat i lamentant que no hagi 

pogut tenir més temps de ser-hi, des del primer moment ha respectat la seva decisió, 

intentant defensar el millor per Cardona i fer feina constructiva, i li agraeix la feina feta, 

perdent un regidor però guanyant un amic. 

 

L’Alcalde-President, finalitza desitjant-li molta sort i salut, i força per continuar endavant. 

En tot cas, es dóna compte de la renúncia, també de les quatre persones que renuncien i es 

sol·licita a la Junta Electoral la credencial i que es nomeni com a Regidor el Sr. Jesús Garriga 

Garriga per cobrir la vacant del Regidor Sr. Melero, i en el moment que arribi, en el proper 

Ple, el Sr. Garriga podrà prendre acta com a Regidor de l’Ajuntament de Cardona. Li agraeix 

al futur Regidor el compromís que entoma i l’emplaça al pròxim Ple per a la pressa de 

possessió. 

 

 


